
Van: Harry van den Berg 

Verzonden: donderdag 5 april 2018 17:46 

Aan: STATENGRIFFIE 

Onderwerp: Vragenhalfuur Statenvergadering: vraag over wild-west rondom grondposities 

zonneweides 

 

Geachte griffie, 

 

Naar aanleiding van dit artikel 

https://www.bd.nl/tilburg/wildwest-in-de-midden-brabantse-polder-run-op-zonneweiden~ae267d3c/ 

wil Harry van den Berg (PVV) morgen tijdens de statenvergadering in het vragenhalfuurtje de 

volgende vragen stellen: 

 

--- 

 

"Het is wild west in de polder" met de zoektocht van projectontwikkelaars naar grondposities voor 

zonnepanelen. 

 

Een ongewenste situatie volgens de PVV, die graag wil dat het college hierin met kracht op de rem 

gaat staan. Wij hebben de volgende vragen, geheel los van de politieke vraag of zonnepanelen 

wenselijk zijn:  

 

Is het college het met de PVV eens dat er meer dan voldoende daken en braakliggend terrein 

beschikbaar is voor zonnepanelen en zolang dat het geval is, er van zonnepanelen op 

landbouwgrond geen sprake kan zijn? 

 

Vindt het college ook dat landbouwgrond er voor dient om dieren op buiten te zetten, en gewassen in 

plaats van subsidie te oogsten? 

 

Hoe verhoudt het massaal en grootschalig neerzetten van zonnepaneelvlaktes met de door ps 

vastgestelde waarden inzake landschappelijke kwaliteit ruimte? 

 

Indien ook het college grote bezwaren heeft bij deze situatie, hoe gaat u dan korte metten maken met 

de wild-west-praktijken van de projectontwikkelaars en andere avonturiers? 

 

----- 

 

Actueel: net in het nieuws en volgens ons zeer verontrustend 

Urgent: snel duidelijkheid naar (potentiële) initiatiefnemers én inwoners toe 

 

 

https://www.bd.nl/tilburg/wildwest-in-de-midden-brabantse-polder-run-op-zonneweiden~ae267d3c/

	Van: Harry van den Berg

